












Rozstrzygnięty został. przetarg na budowę drogi na osiedlu Swiętego Jana Pawta
II w Fałkowie. Pan wójt wspomniał' Że naleŻy myśleć o przebudowie drogi
powiatowej do Węsosza.
Jako następny o głos poprosił radny Grzegorz Baran, który zwrocił się z prośb4
do Rady Gminy o wystosowanie pisma do przewoźntka EKOSTAMAR
o doiazd po uczniów do miejscowości Szreniawa, w tym roku szkoinym jest tam
do dowozu dwóch uczniów, w następnych latach będzie lchprzybywać.
Następnie radny Jarosław Kaczmarek zgłosił potrzebę wybudowania prze1ścia
przez drogę krajową do banku w Fałkowie w sposób umozliwiajęcy przejazd
wózkiem inwalidzkim dla osób niepełnosprawnych.
Pan wójt obiecał zwróciĆ, się o pomoc w obydwoch tych sprawach.
Jako kolejna zabrał.a gtos w dyskusji radna Maryla Domańska, ktora zgłosiła
potrzebę usunięcia drzewa mtędzy przystankiem, a kościołem w Czermnte,
które przeszkadza w przej ściu i przejeździe,

Ad pkt 17.

W zwiqzku ze zrealizowaniem przyjętego porz4dku Przewodniczqcy Rady
Gminy podziękowat wszystkim za udziat i o godzinie 13.55 zamknęł obrady
XXXIX sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakonczono.

Protokółował'a:
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